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	Source text – English


7.5 Forged or Rolled Bar—Forged or rolled austenitic stainless bar from which cylindrically shaped parts are to be machined, as permitted by 6.4, and the parts machined from such bar, without heat treatment after machining, shall be furnished to the annealing requirements of Specification A479/ A479M or this specification, with subsequent light cold drawing and straightening permitted (see Supplementary Requirement S3 if annealing must be the final operation).
	Translation – Russian


7.5 Кованая или листовая заготовка - кованая или листовая аустенитная нержавеющая заготовка, из которой изготавливаются детали цилиндрической формы, подлежит механической обработке согласно п. 6.4. А детали, изготовленные из такой заготовки без термической обработки, следующей за механической, должны отвечать требованиям отпуска, изложенным в данной спецификации или спецификации A479/ A479M. При этом допускается последующая незначительная вытяжка в холодном состоянии и рихтовка (см. дополнительное требование S3 при условии, что отпуск является финальной операцией).


